



# Bestyrelsesmøde d. 08-09-2015 - referat

---

**Sted:** Otte Ruds Gade 19, 8200 Aarhus N

**Inviterede:** Jesper Hansen, Ole Hansen, Peter Strøm, Christian Daugaard, Christian Poulsen, Reza Karimi, Casper Venø, Daniel Skjødt, Rune Koertz, Jan Johansen, Karsten Scheelke, Thomas Olesen, Lars Ørgaard, Jakob Flou

**Tilstedeværende:** Jesper Hansen, Ole Hansen, Peter Strøm, Christian Daugaard, Christian Poulsen, Reza Karimi, Jan Johansen, Karsten Scheelke, Thomas Olesen, Lars Ørgaard, Jakob Flou

**Fraværende:** Daniel Skjødt, Rune Koertz, Casper Venø

**Referent:** Jesper Hansen

**Ordstyrer:** Christian Daugaard

Den konstituerede bestyrelse fremgår som følger.

- **Formand:** Jesper Hansen
- **Næstformand:** Ole Hansen
- **Kasserer:** Peter Strøm Christensen
- **Menige medlemmer:** Christian Daugaard, Christian Poulsen, Reza Karimi, Casper Venø, Jan Johansen, Karsten Scheelke, Thomas Olesen, Lars Ørgaard, Jakob Flou
- **Suppleanter:** Daniel Skjødt, Rune Koertz



## Indhold

|                                                            |   |
|------------------------------------------------------------|---|
| 1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde ..... | 3 |
| 2. Klubbens økonomi – v/Peter Strøm .....                  | 3 |
| 3. Opkridtning v/JH .....                                  | 3 |
| 4. Sponsor .....                                           | 3 |
| 5. FC Royal i arbejdsstrøjen .....                         | 4 |
| 6. Efterårs-/vintertræning .....                           | 4 |
| 7. Oldboys .....                                           | 4 |
| 8. Serie 3 / serie 5 – fremtiden .....                     | 5 |
| 9. Bødekasser .....                                        | 5 |
| 10. Andet .....                                            | 5 |
| 11. Overført fra sidste bestyrelsesmøde .....              | 6 |
| 12. To-do-liste .....                                      | 7 |

# Dagsorden

---

## 1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

- Godkendt af Alle

## 2. Klubbens økonomi – v/Peter Strøm

- Klubbens nuværende kassebeholdning er pt. på **1696,72**
- Indestående på Sport24 kontoen: **3097,50**
- Ingen udestående fakturaer
- Afregning for kontingent
  - Afstemning om indkrævning af kontingent for efteråret 2015.
    - Hvad skal beløbet være ? 500,-/550,- ? Formanden foreslår en udligning, så ALLE betaler det samme uanset om vi spiller serie 2, 3 eller 5.
    - Alle stemmer for at ny kontingent hedder 500,-
- DGI Klubliv – Droppet
- Klubhæftet – Droppet

## 3. Opkridtning v/JH

- Vi skal have en/to nye ansvarlige da JH har haft tjansen de sidste 1½ år!
- Bestyrelsen løfter resten af sæsonen i fællesskab – ved generalforsamling udpeges en ny/e ansvarlige for opkridtning.

## 4. Sponsor

- Formanden planlægger et møde hos Kongsvang for personligt at få underskrevet den nye sponsorkontrakt og samtidig vise ansigt på klubben. Der vil blive præsenteret 2 muligheder for Kongsvang. Én kontrakt gældende for 1 hold (nuværende) og én for 2 hold.
  - Kongsvang ønsker fortsat at støtte 1. holdet og det er derfor frit at finde en sponsor til serie 5.
  - Kongsvang kom retur med et nyt udspil til sponsorat som desværre sætter os dårligere, mm. oprykning til serie 2 bliver aktuel. Dette skyldes at Kongsvang ønsker FC Royal i serie 2 og gør oprykningsbonussen større, men resten af udbetalingen mindre.
    - Det besluttes at vi takker ja til aftalen for ikke at "ødelægge" forholdet til sponsoren og fokusere i stedet på at finde nye penge andetsteds.

- Karsten Scheelke har sørget for dunke til begge hold via sin arbejdsplads.
- Barber Lounge har vist interesse for et sponsorat – Formanden kontakter ejeren for at finde frem til et udspil.
- Andre muligheder / forslag?
  - Ingen forslag pt. men alle anmodes om at holde øjne og ører åbne såfremt der skulle dukke noget interessant op.

## 5. FC Royal i arbejdsstrøjen

- Stor succes ved samarbejde med Aarhus Motion – giver gode penge til klubben.
  - Vi tager kontakt med AM for bedre at kunne forudse mulige arbejdsopgaver og forventer at kunne have 3-4 opgaver i løbet af et år.

## 6. Efterårs-/vintertræning

- **Efterår**
  - Der er booket kunstbane fra 23/9 til og med 28/10 hver onsdag (1½ time – 675,-/time) 6 træninger totalt. – Vi afventer højskolen omkring opstart, da den nye bane muligvis ikke bliver klar før tidligst 1/10. Update følger fra formanden!
  - Vi tager træninger i Viby Gym fra gang til gang og vurdere når tiden er moden til at starte træning lidt tidligere som tidligere år.
- **Vinter**
  - Der vil blive booket kunstbane fra lørdag 6/2 (opstart/generalforsamling) til og med 30/3 hver onsdag (1½ time – 675,-/time) 9 træninger totalt.
- Der er booket indendørs:
  - Center10 - Onsdage 2000-2100 (28/10-15 – 27/01-16) dog ikke 2/12 (folkeafstemning)
  - Viby Hallen - Torsdage 2200-2300 (05/11-15 – 28/01-16)
  - Jordbanetræning om mandagen sløjfes grundet dårlige opslutning de forgangne år.
- Hvor mange hold skal vi have booket til indeturnering ?
  - 2014/2015: Futsal (A + B) Alm Inde: (B + C) – 4 hold totalt
  - 2015/2016: Futsal B / Indebold: 2 x B / 1 x C

## 7. Oldboys

- Hugger / Formanden undersøger om der er folk nok (både nuværende og gamle Royalister) til at støtte op omkring oprettelsen af et Oldboys hold!
- Der vil fortsat være mulighed for at Oldboys spillere, kan hjælpe de andre hold!
- Update følger!

## 8. Serie 3 / serie 5 – fremtiden

- Træningskultur/engagement – Hvad gør vi for at få folk til at prioritere træningen, især efteråret er hårdt ramt.
  - Igen anmodes ALLE til at til-/afmelde aktiviteter tidligst 1 uge frem i tid.
  - Det bringes op til generalforsamling at man fra 2016 automatisk vil blive tilmeldt ALLE aktiviteter på Holdsport og at man selv har ansvaret for at melde fra. Der vil være en forsøgsperiode inden der vil opkræves bøder for manglende afmelding, hvis man ikke dukker op.
  - Tjekker skjult tilmelding til træning – IKKE MULIGT
  - ALLE i bestyrelsen tilmelder sig og viser vejen!
- Kommunikation de 2 hold imellem
  - Fungere fint

## 9. Bødekasser

- Lars Ørgaard (serie 5)
- Jan Johansen (serie 3)
- Hvad gør vi med beholdningen? En samlet fest, eller hver for sig på de to hold? Serie 5 har til gode fra forårssæsonen.

Afstemning:

- Flertal for at bøder fra efteråret bruges til julefrokosten og på den måde sænker prisen for alle.
- Flertal for at bøder fra foråret går til en opstartsfest i efteråret.

Opkrævning: Finder sted ved sæsonafslutning

## 10. Andet

- Status for trænersituationen 2016 ?
  - Jan fortsætter på 1.holdet (assistenter nævnes ikke)
  - Lars ønsker måske at prøve kræfter med 1.holdet igen, men udmelding herom følger.
- Julefrokost – Mads Jensen + Ole Sommer sender en doodle ud og er bagmænd for arrangementet.
- Træningslejr – Lemvig(CP) / Løgumkloster(JJ)
  - Formanden sender et udkast til hvad vi ønsker til CP og JJ, hvorefter der fremsendes tilbud/forslag. Herefter vurderes hvilken destination træningslejren 2016 skal have.

## **11. Overført fra sidste bestyrelsesmøde**

### **Nye spilletrøjer - overført fra sidste bestyrelsesmøde**

- Skal vi have flere ?
  - Det besluttes at vi skal have 1 sæt pr. hold som administreres af klubben.
  - Personlige trøjer kan fortsat benyttes.
- Manglende ekstratrøjer – Jan/Lars efterlyser (der blev indkøbt 10 ekstra sæt)
- Ekstra Emblemer ? DKK 2115,- ex. Moms (100 stk)
  - Formanden indkøber nye emblemer.

### **Øl til træning / kamp - overført fra sidste bestyrelsesmøde**

- "Sønderjyderne" er ølkuske

### **Facebook - overført fra sidste bestyrelsesmøde**

- Fungerer den nye opdeling efter hensigten? OK
- Lukket serie 2 og lukket serie 5 kontra en samlet ? Ikke aktuel

### **Socialminister (Ole) - overført fra sidste bestyrelsesmøde + Mads Jensen**

- Forslag til sociale begivenheder ?
- DM i Hyggebold
- Fanø Cup
- Torsdags Skrald
- Festugen (Bumperz 'n' Beers – v/JH)
- Julefrokost

### **Statistik - overført fra sidste bestyrelsesmøde**

- LØ + JF på serie 5 ?
- JJ + KS på serie 3 ?

### **Generalforsamling - overført fra sidste bestyrelsesmøde**

- Udarbejdelse af generalforsamling – Overføres til første bestyrelsesmøde i 2016

## 12. To-do-liste

- Oprydning på Viby Gym. Formanden har udsendt en mail til de andre klubber omkring oprydning og at vi alle skal tage ansvar for at have en flot og ryddelig kampbane.
  - Vi må indrømme at, til trods for adskillige anmodninger og løftede pegefingre til de andre klubber, der ikke er andet for end at vi tager vores ansvar og rydder op efter os ude såvel som inde. INGEN støvlevask i bruseren!!!
- Nyt materialerum på Viby Gym
  - Vi afventer tilbagemelding fra Viby Gym, da der SKAL være strøm i rummet for at kunne benytte det. Formanden har besigtiget rummet som, med strøm/lys, vil være perfekt for klubben.
- Mål/net: Formanden arbejder fortsat med Viby Gym og Sport og Fritid om en løsning – INGEN løsning!
- Materialestatus: Lægetaske – mangler der noget? / Nye bolde SKAL indkøbes – Jakob har en mulighed på trapperne.
  - Prøveboldene holdt ikke standard og priserne var rentable. Derfor bestilles der en ny omgang bolde via Sport24.
- Kontingent: Formanden udsender melding om betaling af kontingent via Facebook og Holdsport ASAP.